
Erfaringer ny 
E-39
Lønset - Hjelset







SMS frå landbruksdirektør Frank Madsøy 4.mai2016:





Dyrka jord må vike for ny E-39







Farlig oppdemming av vann



Håndtering av 
matjord under 
våte forhold gir 
stor avrenning













Stor avrenning fra anleggsområdet til elver, bekker og Fannefjorden



Hvordan ser det ut på bunnen av fjorden?







Manglende utmarksgjerde i 2022





















Kampen mot 
svartelista arter





Takk for 
oppmerksomheten

Møre og Romsdal - Jordvernforeningene i Norge

https://jordvern.no/more-og-romsdal/
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